

دقائق PDC

دقائق PDC حسب الكود مع فلات قابلة للتبديل ، الجسم فولاذي ، القسم الخارجي محمي بحبيبات من الالاماس الطبيعي كما يلي :

البند	القياس	قطر السن القاطع ملم	عدد الشفرات	شُرار البن	انكمية
١	" ١٢ ١/٤	١٦	٧	6 5/8 API REG	٤
٢	" ١٢ ١/٤	١٩	٥	6 5/8 API REG	١

الفلات :

للبنـد ١- : ٣٢/١٨ طقم واحد

٣٢/١٦ طقم واحد

للبنـد ٢- : ٣٢/١٨ طقم واحد

الطبقات : جوديا - حيان - كامشوكا - بطما - كوراشينا انهدريت

الليتلوجيا : حجر كلسي - حجر كلسي دولوميتي - دولوميت - متبخرات و جص و انهدريت

القساوة : طري الى وسط

ملاحظات :

١ - جميع البنود جديدة و غير مستعملة و غير مجددة

٢ - تقديم كاتلوك يحوي مواصفات كاملة مع العرض الفني

٣ - الصانع يجب ان يكون من الشركات المؤهلة من قبل الشركة السورية للنفط

٤ - يجب إرفاق وثيقة مع المواد الموردة تبين تعليمات التشغيل و الريحيم المطلوب

٥ - إضافة إلى برنامج فحص المورد ، يجب إجراء فحص للدقائق كما هو متبع في احد المؤسسات التالية : ASTM

ASME, BS , ISO , DIN, او ما يعادلها للتأكد من عدم وجود تكسر او تشققات او أخطاء يمكن ان تؤدي الى وجود

خلل في أداء الدقائق او زمن عملها

PDC Bits

PDC bits acc.To IADC code , changeable nozzles, STEEL body & natural diamond reinforced gauge . as the following :

item	size	No. of blades	Dia. Of main cutters mm	Conn pin	Qty
1	12 1/4	7	16	6 5/8 API REG	4
2	12 1/4	5	19	6 5/8 API REG	1

Nozzles:

- For item 1 18/32 1 Sets
- For item 1 16/32 1 Sets
- For item 2 18/32 1 Sets

Formation:Judea – Hayan – Qamchouka – Butma – Kurachina Anhydrit

Lithology : limestone – dolomitic limestone – dolomite – evaporates

Hardness : soft to medium

REMARKS:

1. all items shall be new, unused and not rebuilt.
2. Complete specification catalog should be supplied with the technical offer.
3. The manufacturer should be one of the qualified companies at SPC, .
4. Technical sheet should be enclosed with the shipment shows operating parameters guide
5. In addition to CONTRACTOR's inspection program, Bits or parts thereof shall meet inspection requirements as laid down by one of the following institutions: ASTM, ASME, BS, ISO, DIN or other equivalent standards. Bits shall be inspected to ensure that they are not cracked or flawed in any way that may impair their performance or operating life



اسماء الشركات الصانعة لدقاكات PDC

اسم الشركة
١- فولتا بورماش
٢- سميث
٣- هيوزتول
٤- سكيورتي
٥- فارل
٦- ريدتول
٧- شينغ دو للقطر ١/٢ "٨ ١/٤" + ١٢ فقط
٨- بورنتكر